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1. Opening door de voorzitter. 

Voorzitter Jelle Hekman opent de vergadering en heet een ieder welkom. 
De Voorzitter noemt kort wat de vereniging zoal mee bezig is geweest afgelopen jaar; te 
noemen zijn: een reeks podcasts over de Amersfoortse historie, het Jaarboek en de 
uitgaven van de Kroniek. 

 
2. Berichten van verhindering, ingekomen stukken en mededelingen. 

Bericht van verhindering is ontvangen van de dames Van Dijk, Furler, Gielen en Ruesen, 
het echtpaar Prinsen en de heren A. Boersma, A. Koole, J.W. van Lieshout, P. Rozie,  B. 
Elias, Van Schagen, Ruys, B. Boshoven, H. Janssen, F. Raadgers, W. Smit en E. 
Vinkhuyzen. 
Het totaal aantal aanwezige leden op deze vergadering is 39, waaronder het voltallige 
bestuur. 
De vergadering herdenkt de leden die in het jaar 2022 zijn overleden; dat zijn: 
 
 

3. Vaststellen van de agenda. 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 

4.   Vaststellen Notulen van de Algemene Ledenvergadering van 22 maart 2022. 
De notulen worden zonder wijzigingen vastgesteld. 

 
5. Terugblik en vooruitblik OVF. 

Jaarverslag.  
De secretaris, Jop Mendelts, benoemt enkele punten uit het Jaarverslag. Het blijkt dat bij 
het noemen van de namen van de leden die afgelopen jaar zijn overleden de voorletters 
van belang zijn, dit ten einde te voorkomen dat nog in leven zijnde personen abusievelijk 
worden genoemd als zijnde overleden. 
Het Jaarverslag 2022 van de secretaris wordt vastgesteld.  
De financiële jaarstukken over 2022 worden toegelicht door penningmeester Anton 
Schage. Het boekjaar eindigde met een batig saldo van € ??????,- .  
De heer Schage refereert aan het stijgende ledenaantal hetgeen uiteraard een hogere 
opbrengst wegens contributie zal opleveren.  
De kosten van het verzenden van de Kroniek waren hoog; besloten is voor de verzending 
van de Kroniek over te stappen van de Cycloon naar Postnl; daarmee zullen de kosten 
van verzending van dit blad aanzienlijk lager zijn. 
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Geconstateerd wordt dat er een redelijk vermogen is; er wordt gevraagd wat daarmee 
gedaan wordt. De penningmeester acht een vermogen waarmee 2 x de begroting wordt 
gedekt verantwoord. 
Er wordt gevraagd naar de waardering van de collectie; het is al jaren beleid dat deze 
voor de waarde nihil op de balans wordt weergegeven. 
Vorig jaar is gesuggereerd om de Kroniek niet fysiek uit te geven maar dmv een PDF te 
verzenden; deze suggestie is binnen het bestuur besproken en besloten is dat niet te 
doen; de Kroniek is een paradepaardje en aan een fysiek blad is toch wel behoefte. Ook 
beschikken niet alle leden over een mailadres. 
De penningmeester stelt vervolgens voor het positieve resultaat over 2022 toe te voegen 
aan de reserve, waar de vergadering mee akkoord gaat 
De Kascommissie; deze heeft de boeken gecontroleerd en in orde bevonden. De 
commissie stelt de ALV voor het bestuur decharge te verlenen, waarmee de leden 
instemmen.  
De heer Nozeman heeft aangegeven af te zullen treden als lid van de kascommissie; in 
zijn plaats wordt tot lid van de commissie benoemd: mevrouw Margreet Reiche. 
Begroting. De penningmeester presenteert vervolgens een sluitende begroting voor 
2023. Daarbij wordt voorgesteld om de contributie voor 2024 (er wordt altijd een jaar 
vooruit gekeken) niet te verhogen.  
Opgemerkt wordt dat er vanwege de inflatie die hogere kosten met zich mee zal brengen, 
het uiteindelijke resultaat lager zal zijn dat voorheen. 
De begroting wordt ongewijzigd vastgesteld. 
De aanwezige leden keuren de begroting goed en stemmen van harte in met het 
handhaven van het huidige contributiebedrag. 

 
6. Verslag Commissies 

De commissies van onze vereniging publiceren jaarlijks een overzicht voor de 
jaarstukken, maar er is in de ALV ook een persoonlijke terugblik en vooruitblik.  
Forum. De voorzitter, Tom de Wit, maakt melding van de ontwikkelingen aan de 
Stadsring hoek Utrechtseweg waar de projecten Sam & Sofie gepland worden; deze 
plannen baart Forum ernstige zorgen. Ook heeft Forum zijn stem laten horen bij de 
behandeling van de hoogbouwvisie van de gemeente. De Voorzitter maakt melding van 
het aftreden van de secretaris, de heer Ron Blaauw en roept kandidaten op om de 
functie van secretaris op te vullen. 
Activiteitencommissie; de voorzitter, Nelleke Visscher, maakt melding dat er 
samenwerking met derden, zoals de Volksuniversiteit en het Gilde, gezocht is ivm het 
ontwikkelen van de cursus Amersfoortoloog. 
Er zijn diverse podcasts gemaakt over de dagboeken van Honore Blijdenstijn en Witte 
Jan Vaatstra, er is een film gemaakt over de Weg der Weeghen en er zijn excursies 
georganiseerd op het vm vliegveld Soesterberg, in het Bergkwartie & in Vathorst. 
Commissie van Wittel; nadat door de stichting vrienden van Caspar van Wittel 
inspanningen zijn gedaan om een tweetal schilderijen van Caspar van Wittel aan te 
kunnen kopen, is de stichting geliquideerd en is besloten dat er commissie Van Wittel 
wordt gevormd die onder de OVF ressorteert; deze commissie zal aandacht blijven 
vragen voor Caspar van Wittel, aldus de voorzitter, Hans Kattemolle. 
 

7 Bestuurssamenstelling. 
Volgens het rooster van aftreden zijn de dames Nelleke Visscher en Trudy de Mooy na 
de eerste zittingstermijn van 3 jaar statutair aftredend;. zij stellen zich beiden herkiesbaar 
en er zijn geen tegenkandidaten. Zij worden bij acclamatie herkozen.  
  

8. Wat verder ter tafel komt. 
Er zijn geen andere zaken die besproken moeten worden. 

 
9. Rondvraag. 
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Gevraagd wordt naar de zg Strippenkaart; gevraagd wordt deze weer in te voeren; deze 
is destijds ontwikkeld om Amersfoort te leren kennen. Opgemerkt wordt dat de 
strippenkaart een idee van het Gilde was en niet van de OVF. 
Indien boeken bij de Stichting Flehite Publicaties besteld worden dienen deze 
toegezonden te worden; dat brengt verzendkosten met zich mee; weliswaar krijgen leden 
korting, maar de verzendkosten worden wel in rekening gebracht. Daardoor zijn de 
boeken net zo duur als ze in de winkel worden gehaald.Geantwoord wordt dat het 
bestuur van de Stichting Flehite Publicaties en naar zal kijken. 
 

10. Sluiting. 
 Voorzitter Jelle Hekman sluit de vergadering onder dankzegging van de organisatoren. 


